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Samenvatting 

Ten tijde van het opstellen van deze rapportage (3 januari 2019), spreken de media van een 
jaarwisseling met meer overlast, meer branden1 en met meer vuurwerk-gerelateerd geweld 
tegen hulpverleners, ook in Houten2. Er zijn deze keer zelfs vier vuurwerkdoden gevallen in 
Nederland3. De concentratie fijnstof was 300% boven het dagelijkse gemiddelde, de 
slechtste concentratie van Nederland4. De Nederlandse Vereniging voor Traumachirurgen 
registreerde een hoger aantal slachtoffers (90, waarvan 32 kinderen)5, tweederde van de 
slachtoffers was dit jaar niet de afsteker zelf6.  

De politie meldt een recordhoeveelheid illegaal vuurwerk te hebben onderschept7. Ondanks 
een afname van het aantal vuurwerkverkooppunten, werd er meer vuurwerk verkocht. 

Het aantal meldingen aan het Meldpunt Vuurwerkoverlast Houten nam aanzienlijk toe: 
bijna een verdubbeling, tot een aantal van 142 (2017/18: 78 meldingen, 2016/17: 89 
meldingen, 2015/16: 111 meldingen). 

De meeste meldingen kwamen uit Houten-Noord, opvallend veel meldingen waren er ook 
over winkelcentrum Castellum. Uit het buitengebied van Houten kwamen minder 
meldingen. Over de rol van de politie en de gemeente is onvrede, met name over het 
ontbreken van handhaving. Er werd ook flink geklaagd over het niet opruimen van 
vuurwerk, met name op plekken waar geen huizen staan (groenzones, tunneltjes, parken, 
schoolpleinen, skatebanen). 

De meeste meldingen gingen over zeer harde knallen (101 = 81% van alle meldingen), en er 
waren weer veel meldingen over bange huisdieren (110). 

Relatief veel mensen schreven uit zichzelf dat zij voor een algemeen vuurwerkverbod zijn 
(61%, net als vorig jaar: 60%). Dit komt overeen met het landelijk beeld8: meer dan de helft 
van de mensen is voor verbieden van consumentenvuurwerk en in plaats daarvan 
gemeentelijke vuurwerkshows9.  

Interessant is in dit verband dat naast de oogartsen nu ook de Onderzoeksraad voor 
Veiligheid, de Politie en het Genootschap van Burgemeesters aandringen op een verbod. 
Zelfs de vuurwerkbranche heeft gezegd te kunnen leven met een verbod op knalvuurwerk. 

  

                                                             
1 Zie https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/4536606/jaarwisseling-2019-de-incidenten-op-een-
rij-vonkenregen 
2 Zie https://vru.nl/nieuws/1069-inzetbeeld-jaarwisseling-2018-2019 
3 Zie https://nos.nl/artikel/2265768-zeker-vier-doden-bij-incidenten-met-oud-en-nieuw.html 
4 Zie https://www.duic.nl/algemeen/fijnstof-utrecht-tijdens-oud-nieuw-hoogst-van-nederland/ en 
https://www.ad.nl/utrecht/luchtkwaliteit-slecht-tijdens-nieuwjaarsnacht-hoogste-concentratie-fijnstof-van-
nederland-gemeten-in-utrecht~ae29db10/ 
5 Zie https://www.nu.nl/jaarwisseling/5661260/vereniging-traumachirurgie-registreert-negentig-gewonden-
vuurwerk.html 
6 Zie https://nos.nl/artikel/2151297-daling-aantal-vuurwerkslachtoffers-stagneert.html 
7 Zie https://www.bnr.nl/nieuws/binnenland/10365246/politie-onderschept-record-illegaal-vuurwerk-door-
samenwerking-banken 
8 Zie https://npofocus.nl/artikel/7482/waarom-is-vuurwerk-niet-verboden 
9 Zie https://www.ad.nl/binnenland/vuurwerk-splijt-de-nederlandse-huiskamer~a989ac2e/ 
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1. Inleiding 

Eind 2014 heeft GroenLinks Houten in de gemeenteraad gevraagd om een gemeentelijk 
referendum over vuurwerk. Het voorstel van GroenLinks was hierbij om een aantal plekken 
in Houten aan te wijzen waar wel vuurwerk afgestoken kan worden, en de rest van Houten 
zou dan vuurwerkvrije zone worden. Het voorstel10 van GroenLinks vond geen meerderheid 
in de gemeenteraad, wel werd door de leden van de gemeenteraad uitgesproken dat de 
weg van de geleidelijke terugdringing van vuurwerk een goede optie is11. Halverwege 2018 
besloot de Tweede Kamer dat het aan de gemeenten is om te bepalen of en hoe vuurwerk 
afgestoken mag worden12 op hun grondgebied. De Vereniging van Nederlandse Gemeenten 
(VNG) is het hier niet mee eens13. 

Vanaf de jaarwisseling 2015/16 heeft de burgemeester in de winkelcentra en rondom 
verzorgingshuizen vuurwerkvrije zones ingesteld. In januari 2016 gaf de burgemeester aan 
dat de evaluatie hierover positief was. De zone bij de kinderboerderij is uitgebreid. Ten tijde 
van het schrijven van dit document is de evaluatie van de gemeente over de jaarwisseling 
2018/19 nog niet openbaar; over 2017/18 schreef de burgemeester dat het een rustige 
jaarwisseling was14. 

 

2. Landelijk beeld 2018-2019 

Het landelijk beeld is inmiddels bekend: bij deze jaarwisseling is er meer vuurwerk verkocht 
dan vorig jaar15 ondanks een kleiner wordend aantal vuurwerkverkooppunten. Het aantal 
mensen dat vuurwerk koopt wordt kleiner, maar men koopt wel steeds meer16. Het aantal 
vuurwerkslachtoffers in Nederland neemt al een aantal jaren langzaam af, dit jaar is het 
aantal ernstige slachtoffers echter weer toegenomen17. 

Naast (onder andere) de oogartsen pleiten nu ook de Onderzoeksraad voor Veiligheid18 en 
het Genootschap van Burgemeesters19 voor op een verbod op gevaarlijk vuurwerk, en zelfs 
de vuurwerkbranche heeft gezegd te kunnen leven met een verbod op knalvuurwerk20. De 
regering blijft echter terughoudend, en wijst een landelijk verbod af. 

  

                                                             
10 Zie https://online.ibabs.eu/ibabsapi/publicdownload.aspx?site=Houten&id=c712eaca-087c-4e07-af0b-
b6fe02ab4d1e 
11 Zie https://online.ibabs.eu/ibabsapi/publicdownload.aspx?site=Houten&id=74a33de7-4074-413e-b038-
98e0d2ba1035 vanaf pagina 33 
12 Zie https://www.nrc.nl/nieuws/2018/06/04/kabinet-geen-algeheel-verbod-op-knalvuurwerk-en-vuurpijlen-
a1605375 
13 Zie https://vng.nl/onderwerpenindex/veiligheid/nieuws/veiligheid-jaarwisseling-vng-reactie-op-
onderzoeksraad 
14 Zie https://online.ibabs.eu/ibabsapi/publicdownload.aspx?site=Houten&id=c10a711b-983e-489c-aa6c-
eb37f9c14948, pagina 10 
15 Zie https://www.rd.nl/vandaag/binnenland/voor-70-miljoen-aan-vuurwerk-verkocht-1.1537805 
16 Zie https://www.nu.nl/jaarwisseling/5654618/helft-nederlanders-koopt-geen-vuurwerk-geen-meerderheid-
verbod.html 
17 Zie https://www.metronieuws.nl/in-het-nieuws/2019/01/roerige-jaarwisseling-met-arrestaties-en-doden 
18 Zie https://www.onderzoeksraad.nl/nl/onderzoek/2329/veiligheidsrisico-s-
jaarwisseling/publicatie/1721/veiliger-jaarwisseling-riskant-vuurwerk-verbieden  
19 Zie https://nos.nl/artikel/2209066-burgemeesters-willen-verbod-op-zware-knallers-siervuurwerk-moet-
kunnen.html 
20 Zie https://www.rtlnieuws.nl/nederland/artikel/3749586/vuurwerkbranche-kan-leven-met-verbod-op-
knalvuurwerk-en-vuurpijlen 
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3. Meldpunt Houten 2016/2017 

Vanwege de respons op het vuurwerkmeldpunt in de afgelopen jaren en het besluit van de 
regering om geen landelijk verbod in te voeren, heeft GroenLinks Houten  besloten om voor 
het vierde jaar op rij aan de inwoners van de gemeente Houten te vragen in welke mate er 
sprake is van overlast door vuurwerk. 

Om die reden is wederom het mailadres vuurwerkoverlasthouten@gmail.com geopend, en 
werd dit bekend gemaakt via: 

 De Facebookgroepen  
- Houten 
- De Houten Groep 
- Hondenliefhebbers Houten 
- Kattenliefhebbers Houten 
- Dierenliefhebbers Houten 

 Online op de website van ’t Groentje21 en het Trefpunt vanaf 24 december 2018 

 Online op de Facebookpagina van GroenLinks Houten22 en op de website van GroenLinks 
Houten23. 

Er zijn geen bekendmakingen geplaatst in gedrukte media. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
1 januari 2019, winkelcentrum Het Rond: in deze vuurwerkvrije zone is vuurwerk 
afgestoken (ingezonden foto’s) en niet opgeruimd  

                                                             
21 Zie https://houtensnieuws.nl/lokaal/meldpunt-vuurwerkoverlast-529123 
22 Zie https://www.facebook.com/groenlinkshouten 
23 Zie https://houten.groenlinks.nl/nieuws/vuurwerk-klachten-meld-het 
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4. Reacties 

In totaal kwamen er 142 reacties. Dat is bijna tweemaal zoveel als de vorige jaarwisseling: 
78. Van de meldingen vond 89% plaats op de drie dagen waarop vuurwerk verkopen was 
toegestaan (in 2017: 58%). 

Hieronder zijn statistieken te vinden van de ontvangen reacties. In het algemeen kunnen we 
zeggen dat het beeld ongeveer gelijk is aan dat van de afgelopen jaren wat betreft de aard 
van de klachten. Omdat er nog maar vier jaren informatie beschikbaar is, is het statistisch 
lastig te zeggen of er trends zijn in de aantallen of dat er sprake is van toevallige fluctuaties. 

Desalniettemin is het aantal meldingen ten opzichte van 2017/18 flink omhoog gegaan. Dat 
geldt voor bijna alle categorieën: 

 Totaal 142 tegen 78 vorig jaar. 

 Afsteken buiten toegestane tijden (104 tegen 57) 

 Geluidsoverlast (101 tegen 56) 

 Schade aan bezittingen (27 tegen 13) 

 Bange kinderen en huisdieren (121 tegen 60) 

 Geen handhaving door politie (36 tegen 17) 
 
 

5. Statistieken 

GroenLinks vroeg mensen een e-mail te sturen, er is geen sprake van een format waarop 
mensen vooraf konden reageren. Veel mensen hebben uitgebreide e-mails geschreven, 
sommige meldingen waren kort. De opmerkingen zijn geturfd naar een aantal kenmerken. 
Waar in e-mails informatie niet werd gemeld over bijvoorbeeld locatie of aard van het 
vuurwerk, is dit niet geturfd. 

 
 

A. Bron 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16 

Aantal meldingen per e-mail 139 72 84 106 

Aantal meldingen per telefoon - - 3 5 

Aantal mondelinge meldingen 3 4 2 - 

TOTAAL 142 78 89 111 

 
 

B. Locaties van de meldingen 

De locatie van een klacht is gemarkeerd met een ster (zie kaart). Relatief veel meldingen 
kwamen van locaties op schoolpleinen en in groenzones 

 
 

C. Tijdstip van de overlast 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16 

Buiten de toegestane tijden* 104 57 64 78 

“De hele week al” 41 20 23 17 

“Al weken lang” 6 4 10 12 

In de nacht 25 12 6 8 
*Toegestaan is 31 december 18.00 tot 1 januari 02.00 uur  
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D. Aard van het vuurweek 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16 

Erg harde knallen (“bommen, 
munitie”) 

101 56 63 66 

In de winkel te verkrijgen 
knalvuurwerk 

19 9 11 14 

Vuurpijlen 2 1 1 2 

Siervuurwerk 3 0 1 1 
 
 

E. Opmerkingen 2018/19 2017/20 2016/17 2015/16 

     

a. Handhaving     

“Politie doet niets”, geen 
handhaving 

36 17 16 21 

“Politiek moet iets doen hieraan” 7 1 3 5 

Gemeente niet bereikbaar - 1 - 3 

     

b. Opmerkingen over schade     

Overlast door opblazen dingen 9 5 7 - 

Schade aan eigen bezittingen 27 13 6 18 

Schade aan gemeentelijke 
bezittingen 

4 3 4 7 

     

c. Opmerkingen over overlast     

Bange huisdieren 110 54 61 49 

Bange kinderen 11 6 7 6 

“Ga elders vertoeven tijdens de 
jaarwisseling” 

3 2 7 - 

“Lijkt wel oorlog” - 9 5 - 

Bang voor breken ruiten 6 11 4 3 

“Moest oordopjes in” 1 - 1 2 

     

d. Overige opmerkingen     

Toch in de vuurwerkvrije zone 38 6 - - 

Voor algemeen vuurwerkverbod 87 (61%) 49 44 46 

Niet voor vuurwerkverbod 4 1 - 2 
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6. Conclusies 

 
1. Het algemene beeld lijkt conform het landelijk beeld dat de overlast dit jaar is 

toegenomen. Totaal waren er bijna tweemaal zoveel meldingen (142 nu tegen 78 vorig 
jaar), en dit geldt specifiek ook voor meldingen over: 

a. Afsteken buiten toegestane tijden 

b. Geluidsoverlast (“harde knallen”) 

c. Schade aan bezittingen 

d. Bange kinderen en huisdieren 

e. Geen handhaving door politie 

2. De meeste meldingen kwamen uit Houten-Noord, veel meer dan in 2017 uit de 
vuurwerkvrije zones. Opvallend is dat er ook veel meer meldingen uit Houten-Zuid 
kwamen dan in voorgaande jaren. 

3. De meeste meldingen gingen over zeer harde knallen (101, vorig jaar 56). Dit is 
opvallend omdat de politie zegt veel meer illegaal vuurwerk te hebben onderschept. 

4. Er waren veel meldingen over bange huisdieren (110, vorig jaar 54). 

5. Er werd flink geklaagd over het niet opruimen van vuurwerk, met name op plekken waar 
geen huizen staan (groenzones, tunneltjes, parken, schoolpleinen, skatebanen). 

6. Over de rol van de politie en de gemeente is onvrede, met name over het ontbreken van 
handhaving. 

7. Relatief veel mensen schreven uit zichzelf dat zij voor een algemeen vuurwerkverbod 
zijn (61%, dit komt overeen met de landelijke trend: meer dan de helft van de 
Nederlanders is voor verbieden van consumentenvuurwerk in combinatie met 
vuurwerkshows)24 

                                                             
24 Zie https://ioresearch.nl/Portals/0/I%26O%20Research%20vuurwerkpeiling%202017_def.pdf 
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Kaart met locaties van vuurwerkoverlast jaargang 2018-2019 
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Bijlage: Enkele ontvangen reacties ter illustratie (geanonimiseerd) 
 
 

Verzonden: dinsdag 29 december 2015 23:24 
Onderwerp: Vuurwerkoverlast Castellum 

 

Beste lezer (-s), 

Lang nagedacht of ik nu zou mailen of niet maar na de zoveelste keiharde dreun (zojuist om 
23.02uur) ben ik er wel een beetje klaar mee.  

Wij wonen aan het Forum in de wijk Castellum en hoewel er schuintegenover ons huis een 
afsteekverbod is ingesteld worden wij meerdere keren per avond en nacht opgeschrikt door enorme 
knallen.  

Dit kunnen geen simpele rotjes of ander regulier vuurwerk zijn want daarvoor is het te hard. Niet 
alleen aan de voorkant van ons huis maar ook aan de achterkant richting basisschool De Vlinder 
wordt 's nachts meerdere keren zwaar vuurwerk afgestoken. Zo hard dat ik afgelopen week zeker 3 
nachten rechtop in bed zat! 

Ik ben niet voor een volledig vuurwerkverbod, mijn oudste zoon vind vuurwerk ook prachtig om af te 
steken, maar dit gaat echt te ver.  

Mijn hond durft amper naar buiten, ik loop kilometers met zakjes hondenpoep omdat alle 
prullenbakken afgesloten zijn omdat een stel vandalen ze anders zullen opblazen en 's nachts word 
ik uit mijn slaap gehaald vanwege de bommen die zonodig afgestoken moeten worden.  

Geen idee wat jullie met mijn klacht verder zullen doen, ik hoop dat dit ook bij de politie/wijkagent 
terechtkomt zodat er misschien wat meer controle (in burger) gaat komen. Wat heb je tenslotte aan 
een afsteekverbod als er geen controle is... 

Met vriendelijke groet,  

 

 

Verzonden: woensdag 30 december 2015 12:22 
Onderwerp: melding 

 

Geachte heer, mevrouw, 

Elk jaar hebben wij last van de vuurwerk in de wijk de Gildes. Ik heb me al vorig jaar bij de nationale 
meldpunt ingeschreven, dit jaar weer, maar helaas onze regering wil niets aan doen. Gelukkig dat wij 
nu ook in Houten een meldpunt hebben. Op dit moment wordt hier op straat vol op vuurwerk 
knallen te horen is. Ik vraag me af waarom moet al op 29 december beginnen met de verkoop. Het 
weet iedereen dat er niemand die ze koopt zal wachten tot 31ste. Onze dieren en wij ouderen zijn 
de dupe van deze zo genaamde traditie. Ik was woedend van morgen toe ik in de AD las dat de 
ondernemer die de vuurwerk hier in Houten en andere 3 locaties verkoopt zo trots was dat een 
goede handel is. Op het TV is ook gemeld dat de begeleidende honden van de blinde mensen niet 
meer naar buiten willen. Het is de leed van dieren en deze mensen minder belangrijk dan het plezier 
van enkelen Toki's. 

Wij ouderen moeten vanaf volgende jaar weer inleveren en de slachtoffers van de vuurwerk krijgen 
gratis zorg, terwijl ze zelf schuldig zijn. Waarom moeten ze met ons geld verzorgd worden, laten ze 
zelf maar betalen als ze € 2000 hebben voor  vuurwerk (staat in AD vandaag) en jaarlijks miljoenen 
euro's aan besteden. 
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Met vriendelijke groet, 

 

 

Verzonden: woensdag 30 december 2015 19:22 
Onderwerp: Vuurwerkoverlast Houten 

 

Al jaren werd standaard tussen november en eind december Lobbendijk/ Randhoeve nadat 
scholieren het Wellantcollege verlieten na dat ze uit de brandgang van genoemde locatie kwamen 
vuurwerk afgestoken. Ik heb het deze keer gemist. Mogelijk dat ik net niet op de juiste momenten 
aanwezig was want ik verwacht met een scool van zoveel leerlingen gewoon een nieuwe generatie 
die dit voortzet.  Voorheen ging men voorlangs de Randhoeve en werd er iets in een trappenhuis 
gegooid waardoor er binnen een appartement iets van de muur viel en dat een stuk steen 
vensterbank deed afbreken. Omdat ik vanaf mijn huyislocatie er achter aanzat e de politie had 
geinfomeerd kon ik de bewuste woedene bewoner weerhouden de jongens in elkaar te slaan. samen 
hebben we jongens aangehouden en aand e politie overgedragen.  

Vuurwerk natuurreservaat. 

Gemeld aan de politie, wijkagent kwam met collega op dooie akkertje aan door mijn positie kon ik 
wegvluchtende pubers tegenhouden en deze kregen enkel een berisping ..   

2 dagen geleden opgemerkt 

Dit jaar beide invalidenborden Parkeerplaats door explosie deuken opgelopen. Tevens verkeersbord 
Lobbendijk thv plattegrond. Op de Melkhoeve bord "verboden voor vrachtwagens" afgeslagen, deze 
veilig gesteld via personeelsachteringang Gemeentehuis. Vanaf Randhoeve regelmatig te horen dat 
thv van voetbal wel vaker vuurwrjk wordt afgestoken. geen gunstig situatie voor belendende 
vogeltuin. 

Het is lastig dat door de politie een aantal zaken naar de gemeente wordt verwezen maar deze 
buiten kantoortijden niet te bereiken zijn en de toezichthouders zo wie zo niet te bereiken zijn. 
Daarnaast heb ik al diverse malen ervaren dat deze gemeente-ambtenaren zo onprofessioneel 
reageren waardoor ik me werkelijk afvraag wat ze nu in vredesnaam doen.  

Paar dagen geleden:  

Getuige vuurwerk in vuilnisbak t Rond, bak blijft nog even flink naroken. omdat ik het negroide 
drietal in de gaten houd. Bel via 09008844 politie , ondanks toezegging na 30 min nog niet aanwezig 
zonder bericht, personen verdwijnen dan uit zicht. Gemiste kans. 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Verzonden: donderdag 31 december 2015 00:12 
Onderwerp: Vuurwerk 

 

Goedendag,  

Het is pas de 30e maar onze poes sloop nu al doodsbang door het huis. Vanavond werd er fors 
(hard) geknald, een paar keer erg dichtbij ( Schepelveld en Rijfveld) De politie patrouilleer wel, maar 
toch.... 

Afgelopen zondag ontplofte trouwens een enorm vuurwerkprojectiel bij ons op de stoep. 
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Ik hoop het mee te maken dat die ellende verboden wordt. Gelukkig begint de publieke opinie bij te 
draaien. Dus wie weet.  

Met  vriendelijke groet, 

 

 

Verzonden: donderdag 31 december 2015 13:21 
Onderwerp: Vuurwerk 

 

Ik woon in de wijk het land. Word gek van het vuurwerk. Vanaf 18.00 uur afsteken van vuurwerk. 
Mooi niet. Het is de hele dag al raak. Hond is constant in paniek. Weet niet waar ze rust kan vinden. 
Zit al onder de medicijnen. Het komt van alle kanten. De prullebak aan de overkant is al opgeblazen 
met een enorme knal. Voor mij mag er een verbod komen! 

 

Groeten 

 

 

Datum: 31 dec. 2015 12:26 
Onderwerp: Overlast 
 

Hallo, 

Dit meldpunt had 3 eeken eerder moeten functioneren! 

De buurt wordt al 3 weken geterroriseerd door avondlijke en nachtelijke afsteeksessies, soms met 
bomachtige explosies. 

De bron is vooral de groenzone in Houten West, in de buurt van de skarebaan, maar de laatste 
dagen (en nachten!) wordt er ook vrijelijk geknald in de woonstraten richting Oude Dorp. 

Van handhavers geen spoor te bekennen. 

Wij pleiten voor een volledig vuurwerkverbod voor particulier gebruik: de buurt betaald de tol voor 
de lol van een handvol gestoorde criminele jongeren! 

Met vriendelijke groet: 

 

 

Verzonden: zondag 30 december 2018 16:56 
Onderwerp: melding : veel vuurwerkafval 

 

L.S. 

Misschien kan er een BOA o.i.d. naar Nieuw Wulven, er is daar afgelopen dagen veel vuurwerk 
afgestoken aan het fietspad dat langs het Speelbos loopt. 

Exacte locatie:  

Ga ter hoogte van het Speelbos noordwaarts over het fietspad. Als het fietspad, na de haakse bocht, 
naar het westen buigt nog ongeveer 100 -200 meter.  Hier ligt enorm veel vuurwerkafval (teveel om 
even op te ruimen) bij het pad dat naar de hoge (oude) populieren leidt. 
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Ik hoop dat mijn locatie-aanduiding te begrijpen is. 

Vriendelijke groet, 

 

 

Verzonden: zondag 30 december 2018 19:51 
Onderwerp: Vuurwerk 
 

Beste, 

Ook wij willen graag een klacht indienen. Vanaf het moment dat het vuurwerk verkocht mag 
worden, wordt het vuurwerk ook afgeschoten. Wij wonen in Tull en ‘t Waal en hebben veel last. Niet 
direct van directe buren, maar het geluid over het weiland gaat ver, zodat we elke kanonschot 
horen. Hebben hier honden die doodsbang zijn. Kat in een kleine ruimte moeten opsluiten en 
paarden die helemaal gestrest zijn, al dagen. 

Wij hopen dat er een vuurwerkverbod komt en dat de gemeente op een centraal punt vuurwerk 
gaat afsteken. 

 

 

Verzonden: zondag 30 december 2018 21:13 
Onderwerp: Wijk het gras 

 

Beste lezer,  

Zelf woon ik op de kweekgras in Houten. Helaas horen wij hier zowel voor als achter ons huis 
vuurwerk. Het lijkt bij mensen uit de achtertuin te komen.  

Helaas schrikt mijn baby van 4 weken oud van elke knal.  

Mijn golden retriever kan ik sinds gister niet meer uitlaten omdat ze ook vuurwerk afsteken rond het 
gebied waar honden los mogen lopen. Vandaag is de overlast erger dan gister waardoor ze 
bibberend binnen zit en ook niet meer de tuin in durft om te plassen.  

Zou er volgend jaar een vuurwerkvrije zone ingesteld kunnen worden?  Want naast de overlast voor 
mijn baby en hond zit hier ook nog een kinderdagverblijf en vliegen er veel vogels op na zo'n knal.  

 

Vriendelijke groet, 

 

 

Verzonden: maandag 31 december 2018 12:05 
Onderwerp: Overlast 

 

Beste fractie van Groenlinks, 

Bedankt voor dit initiatief.  

Ik ben woonachtig in Houten en ervaar zeer veel overlast van het vuurwerk. Ik zie nu dagelijks welk 
een dierenleed het veroorzaakt. Niet alleen voor onze gedomesticeerde honden en katten, maar ook 
voor de dieren die in het wild leven.   
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Ik heb een hond die doodsbang is voor het geknal. Ik kan haar niet meer in de wijk uitlaten, pak de 
auto en zoek dan een rustige plek op ergens in de polder om haar uit te kunnen laten. Dit doe ik al 
sinds afgelopen vrijdag 28 december, de dag waarop de vuurwerkverkoop is gestart en het geknal is 
losgebarsten. Ik heb vrijdagmiddag nog geprobeerd om haar in de wijk uit te laten.  

Ik liep langs twee jongvolwassenen. 20 meter verder gooide ze twee ‘bommen’ mijn richting uit. 
Hond in de stress en dan nog lachen ook. Totaal respectloos! Ik heb me moeten inhouden om 
verdere problemen te voorkomen. Inwendig kookte ik. 

De huidige verordening die regelt dat er pas op 31 december tussen 18.00 uur en 1 januari 2.00 uur 
vuurwerk mag worden afgestoken is een wassen neus. Er wordt namelijk niet gehandhaafd. 
Iedereen kan zijn gang gaan. Ik neem dit de politie en medewerkers handhaving van de gemeente 
overigens niet kwalijk. Het is door de massaliteit en door gebrek aan mankracht gewoon niet te 
doen.  

Naar mijn mening wordt het tijd voor een algeheel vuurwerkverbod. Een verbod kan namelijk wel 
gehandhaafd worden. Beter voor de dieren en het milieu. Ook de hulpdiensten zullen er blij mee 
zijn. Geen vuurwerkbommen die hun richting opgaan bij het uitoefenen van hun belangrijke taken.  

Ik heb gelezen dat de gemeente Zeist gaat proberen om een vuurwerkverbod voor particulieren in te 
voeren met ingang van eind volgend jaar. Het plan is om in plaats hiervan centraal georganiseerde 
vuurwerkshows te organiseren. Prima plan. Misschien iets voor onze gemeente. 

Ik wens jullie een fijne jaarwisseling en een mooi en gezond 2019 toe. 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Verzonden: maandag 31 december 2018 13:13 
Onderwerp: Vuurwerkoverlast Wijk de Mossen, Houten. 

 

Beste, 

Wijk de Mossen, Houten. Hier helaas ook weer veel overlast. Vooral de heuvel bij onze 
Oosterlaakplas is een favoriete afsteek plek. Ook de steiger vlakbij ons huis wordt nog wel eens 
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gebruikt. Fijn voor de mensen, vogels en andere dieren. Op bijgevoegde foto zijn beide voorvallen te 
zien. 

De laatste vier dagen voor de jaarwisseling is het dit keer raak. Wel was het eerdere jaren al vroeger 
in het jaar veel meer geknal, dus dat zie ik maar als positieve wending. Wellicht minder illegaal 
vuurwerk de afstekers kunnen bereiken? Sinds vrijdag is het echter weer volop knallen. Zal wel 
samenhangen met de legale verkoop. Van handhaving door politie lijkt totaal geen sprake te zijn. 
Gemeente laat hier echt een taak liggen. 

Vriendelijke groeten en een goed begin van het nieuwe jaar gewenst. 

 

 

Verzonden: maandag 31 december 2018 15:35 
Onderwerp: zoals elk jaar weer 

 

Elk jaar schrijf ik naar jullie. Maar er veranderd niets. Ik laat het nogmaals weten dat ik overlast heb 
van het vuurwerk. Mijn humeur is tot ver onder het nulpunt is gezakt, heeft niemand last van, tot nu 
toe, behalve ikzelf (…) 

De hele dag al tussen de bommen, hoever mogen deze mensen gaan? De mensen die bommen 
afvuren, dat in Belgie en Duitsland ophalen en hier afsteken, mijn ramen doen trillen? Mag allemaal 
hier. 

Ik begin mensen te haten door vuurwerk. Mensen die geen rekening houden met dieren, eenden, 
zwanen, katten honden en egels die wakker schrikken en overlijden. 

Ik kan niet verhuizen naar een stiller gebied, want ik sta te kort ingeschreven, daarbij gaat de huur in 
alle gevallen zo ver omhoog dat het onmogelijk is, ik zit hier vast. 

Ik zit vast in dit dorp waar ik kwam wonen omdat het rustig was. Was inderdaad, sinds Houten zuid 
erbij is gekomen is het gewoon een stadsherrie. Vorig jaar kwam ik spontaan in een vorig leven 
terecht, een leven in oorlog. Want dat is zoals het voelt, alsof ik in een oorlog zit, zoveel bommen, 
knallen en trillende ramen, tuitende oren en dat terwijl ik alles dicht heb en binnen zit. 

Moet ik aan de kalmeringsmiddelen omdat mensen graag bommen af willen steken? 

Ik mail elk jaar maar heb er eigenlijk niets aan, ik zie geen verbetering qua vuurwerk, sterker nog het 
wordt elk jaar erger.  

Meer een gevoel van Ergenis van me af schrijven.  

 

Mvg 

 


